
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Ledčice konaného dne 15. 9. 2016 od 18,30 hodin U Cinků 
 

Program veřejného zasedání: 

1. Zahájení  

2. Určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a kontrola zápisu 

3. Program 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene 

5. Výběrová řízení - DPS    

6. Různé: a) Rozpočtové opatření č. 4 

            b) Přípojka plynu k sociálnímu zázemí sportoviště  

7. Diskuze 

 

Bod 4)  

Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti IV-12-6017603/1   
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-6017603/1  

Ledčice – kabelové vedení NN a přípojkové skříně na pozemcích par. č. 1004/13, 1591/5, 3346, 3347, 3351, 

3352 a 3467. 

Usnesení č. 47 bylo schváleno. 

Bod 5) 

Výběrová řízení na projekt DPS s komunitním centrem 

Předsedající seznámila přítomné s výběry na dodavatele projektové dokumentace DPS, která proběhla v době 

letních prázdnin. 

Výběrů se účastnily dvě firmy, a to Rila s.r.o. Praha a Architekti s.r.o. Praha, každá v samostatném řízení.  

Z projednávání vyplynulo, že návrh předložený firmou Rila s.r.o Praha je přijatelnější. 

Tomáš Uher navrhl, pokud to bude možné, aby na projektu pracovala firma Rila s.r.o.  

Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje předložený návrh zastupitele Tomáše Uhra, aby na projektové 

dokumentaci DPS zpracovala firma Rila s.r.o., Kamzíková 6/543, Praha 1 

Usnesení č. 48 bylo schváleno. 

Bod 6)  

Různé:  

a) Rozpočtové opatření č. 4 

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje Rozpočtové opatření č. 4  

Usnesení č. 49 bylo schváleno. 

b) Přípojka plynu k sociálnímu zázemí sportoviště 

Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje výstavbu STL přípojky plynu a smlouvy  koordinátora BOZP, TDI a 

autorského dozoru pro stavbu sociálního zázemí sportoviště. 

Usnesení č. 50 bylo schváleno. 

Bod 7) 

Diskuze  

- Starostka obce poděkovala všem, kteří pomáhali s přípravou a organizací a celkovým zajištěním oslav. 

Zároveň vyjádřila nespokojenost s cenami za nápoje ve stánku občerstvení. 

- Starostka obce poděkovala členům JSDH za průběžné zásobování vodou, a to hřbitovů a stavební firmy, 

která opravuje hřbitovní zeď. 

- Rovněž starostka obce poděkovala kynologům a členům mysliveckého spolku za uspořádání Dne dětí a 

zvířat. 

- Starostka obce požádala sportovce, aby společně prodiskutovali další záměr s kabinami na Cikánce – 

možnost prodeje, z důvodů stálých plateb elektřiny, údržby atd.  

- Zastupitel Jakub Mareš vznesl dotaz na zalévání fotbalového hřiště – starostka odpověděla, že bude 

řešeno samostatně mimo tuto stavbu. 

- Starostka obce informovala o stavu projektu „Přístavba a nástavba budovy ZŠ“, problém s KHS Mělník 

– průběžně řešen. 

- JSDH Ledčice ve spolupráci s MS – pořádají Svatováclavský běh 24. 9. 2016 od 14 hodin na Naučné 

stezce praotce Čecha. 

 


